
Verslag Statutaire algemene vergadering 
via Zoom 
zaterdag 27 maart 2021 
VVS verbondshuis, Mechelse steenweg 586 C10, 1800 Vilvoorde 
 
Aanwezigen en afwezigen  
met (n) = aantal toegekende maar al dan niet aanwezige gewogen stemmen volgens ledenaantal: 
Marginal (2): Harald Horions 
Stal-Speleo(2): Luc Respen, Luc Ghion 
Sosseteit (2): verontschuldigd 
Klim- en Speleoclub (1): Peter Swefels 
Technico (3):  Frans Donckers, Erik Claes, Dirk De Vos 
’t Es Nauwe (3): Marnix Buysse, Wim Devos, Kris Vergauwen 
Speleo Kempen (3):  Bart Mertens, Carlo Van Breda, Christopher Peeters 
SKO (1): afwezig 
Persephone (1): afwezig 
Spal II (1): afwezig 
TRT (4) :  Marc De Hoon, Paul Van Immerseel,  Steven De Bie, Raf van Staeyen volmacht aan Marc De 
Hoon 
Crue (1): Marc Swolfs 
Gota (2):  Jan Van Dyck,  
Cascade (6): Dirk Deroo, Geert De Sadelaer, Christiane Cools, Kris Carlier, Chloë Vyncke, Pieter-Jan 
Van Hoorde 
Cueva (1): Marc Mentens 
SC33 (7):  Wouter Dumoulin, Nancy De Beuf, Björn Sablain, Francis Soens, Marie Asscherickx 
volmacht aan Nancy De Beuf 
Avalon (3): Dagobert L’Ecluse, Kevin Leys, Mario Lebbe volmacht aan Annemie Lambert 
Spekul (5): Bram Rooseleer, Sam Borloo, Koen Van Overtveld, Nele Jannes volmacht aan Bram 
Rooseleer, Hans Meyer volmacht aan Sam Borloo 
Spero Ronse (2):  
Styx (3):  Oskar Van Herreweghe,  Ivan Herbots 
Science Explorers (8): Willem Verrycken, Robin Verbruggen, Gunter Slootmans 
SpeleoThals (3): Afwezig 
 
Aanwezige bestuurders en medewerkers:  
Marion Doll,  Wim Janssen, Guido De Keyzer, Erik De Groef, Eddy Driesen, Herman Peeters, 
 
Afwezige  bestuurders:  
Bruno Beets 
 
Aanwezig niet-stemgerechtigd:  
Rick van Dijk (TRT), Johan Glibert (Spero Ronse), Pieter Vanstraelen (Spekul) Mimi Humblet (Stal 
Speleo) 
 

- Omwille van de Corona maatregelen werd de Algemene vergadering in digitale vorm 
gehouden. Alle aanwezigen (hierboven opgesomd) hebben hun stem kunnen uitbrengen 
voor de betrokken agendapunten. 

- De vergadering werd opgenomen. 
 
** er  zijn 48 stemmen ingeschreven** waarvan bij de aanvang van de vergadering er 44 stemmen 
aanwezig zijn (op een maximum van 64 effectieve leden) 



Opening  en verwelkoming 
De voorzitter verwelkomt de leden en overloopt de te volgen procedure. 
 
Voorstelling van de agenda 
 
Goedkeuring van het verslag van de algemene ledenvergadering van 9 mei 2020:  
Het verslag van 2020 werd goedgekeurd: 
Voor: 43     Tegen: 0    Onthouding: 1 
 
Goedkeuring van de rekeningen van het boekjaar 2020 
Het boekjaar 2020 wordt afgesloten met een positief resultaat van  6381,69€. 

- Brevet A: is niet volledig afgewerkt, er zijn nog 2 weekends te gaan, de vervoersonkosten en 
andere kosten moeten nog worden verrekend, dit zal een impact hebben op het 
jaarresultaat.  

- Jongeren: subsidie voor het jongerenkamp 2020 wordt overgezet naar 2022 
De rekeningen 2020 worden met  stemmen 44 stemmen  goedgekeurd. 
 
Bedanking kastoezichters 2020 

- Koen Van Overtveld (Spekul) en Dirk Deroo (Cascade) hebben als kastoezichters de 
rekeningen gecontroleerd en goedgekeurd, zij ondertekenden het proces-verbaal. 

- Voor het jaar 2021 worden Frans Donckers (Technico) en Dirk Deroo (Cascade)  als 
kastoezichters aangesteld.                                                                        

 
De begroting 2021 

- De begroting van 2021 met een saldo van 3100 € wordt voorgesteld.   
- Jongeren: werkingstoelage 2021= 1250€ , er wordt tevens een toelage van 1750 € voorzien 

voor het jongerenkamp wegens de covid19  wordt deze verschoven  naar 2022. 
- Exploratie: voor dit jaar een verhoging van de  sponsoring naar 750 €. 

De modaliteiten worden uitgewerkt en gepubliceerd. 
De rekeningen voor de begroting van 2021 worden met  stemmen 44 goedgekeurd. 
 
Lidgelden 

- Wegens de Covid19 toestanden in 2020 werd er voor het werkingsjaar 2021 een verminderd 
tarief van het lidgeld toegepast.  

- Dit verminderde tarief geldt voor 2021. 
- Het lidgeld wordt niet verhoogd, enkel indexering wordt toegepast. 

 
Koen Van Overtveld: had een vraag i.v.m. het aanzienlijk geldelijk bedrag dat op de rekeningen staat. 
Antwoord:  

- Er moet een strategische reserve zijn, in principe moet er een reserve zijn voor 3 à 4 jaar. 
Deze reserve moet in bepaalde gevallen de werking van de federatie blijven dekken. 
Voorbeeld: moest om een of andere reden het ledenaantal drastisch dalen en de lidgelden 
niet zouden volstaan om de werking te garanderen kan deze reserve worden aangesproken. 

Gunther Slootmans: krijgt het VVS geen subsidie? 
Antwoord:  

- Het VVS krijgt geen subsidies. 
- Is het indertijd geprobeerd, maar telkens een nul op het request. 
- Er wordt nagegaan of we via de jongerenwerking subsidies kunnen aanvragen, maar dat kost 

tijd aan voorbereiding.  
- Dat is niet meer haalbaar voor dit jaar. 
- Om dat te verkrijgen moet er een nieuwe (jeugd) structuur worden opgezet om aan de 

voorwaarden te voldoen. Hier zouden we hulp bij kunnen gebruiken. 



Opties die geopperd werden: 
- Lidgeld aanpassen als een structureel overschot is 
- Projecten steunen 
- Subsidies zijn reeds van toepassing: 

o de jongeren  
o explo 

 
Verzekering 
Reisbijstand – repatriëring 

- De bijstandsverzekering van AXA wordt niet meer aangeboden.  
- Je vindt alle informatie over Europe Assistance op de VVS-website onder: VVS, clubs en 

diensten / verzekering.  
- Er zal een informatiesessie worden georganiseerd met een afgevaardigde van Europe 

Assistance, waarschijnlijk in mei en digitaal.      
De documenten staan op de website: 

https://www.speleovvs.be/index.php/nl/het-vvs-en-diensten/verzekering/204-
reisbijstandsverzekering 

 
Goedkeuring Statuten 

- Bestuursorgaan vervangt de benaming Raad van Bestuur 
- Aangepast aan het nieuwe WVV (wetboek verenigingen en vennootschappen, in voege sinds 

01/01. 
- Tot 2024 tijd om statuten aan te passen. Keuze om dit nu al te doen. 
- Aangepast volgens nieuwe voorbeeldstatuten van Dynamo-project (Sport Vlaanderen). 
-  Leden – toegetreden leden 
-  Het voorwerp van de vereniging i.p.v. het doel 

 
De Statuten werden met werden met 42 stemmen goedgekeurd, 1 stem tegen en 1 onthouding 
 
Goedkeuring Intern Reglement (voorheen Rio) 
De nieuwe benaming voor het Reglement van Interne Orde wordt: Intern Reglement 
Het Interne Reglement werd met 40 stemmen goedgekeurd, 2 stemmen tegen en 2 onthoudingen 
 
Intermediaire commissie 
Er was geen intermediaire commissie in 2020. 

- De commissarissen van 2020: Sven Servaes (Persephone) en Marc De Hoon (TRT) worden 
bedankt voor hun medewerking. 

- De commissarissen 2021: Dagobert L’Ecluse (Avalon) en Kris Carlier ( Cascade) worden als 
nieuwe commissarissen voor 2021 aangesteld. 

 
Stemming van de kandidaat bestuursleden, nieuwe en herverkiesbare bestuurders 
De kandidaten stellen zich kort voor 
 
Nieuwe kandidaat: 

- Johan Glibert. 
Herverkiesbaar: 

- Eddy Driesen , Herman Peeters, Guido De Keyzer, Wim Janssen, Erik De Groef. 
Stellen zich niet meer kandidaat: 

- Maarten Simons, Kris Robbroeckx  
 
Stemming nieuwe bestuurders en herverkiezing van de bestuurders  
De stemmen worden anoniem uitgebracht op digitale wijze. 

https://www.speleovvs.be/index.php/nl/het-vvs-en-diensten/verzekering/204-reisbijstandsverzekering
https://www.speleovvs.be/index.php/nl/het-vvs-en-diensten/verzekering/204-reisbijstandsverzekering


 
Pauze:  
Tijdens de pauze wordt een film getoond:  

 Film ‘Project Denée’ 
 https://youtu.be/AWrsl6sqEn0 

 
De stemming voor het bestuursorgaan geeft volgend resultaat: 
De kandidaat word verkozen voor een termijn van 2 jaar. 
 
Nieuwe kandidaten: 
Johan Glibert:                ja stemmen: 43 neen stemmen:  1 onthouding: 0 
 
Herverkiesbaar: 
Eddy Driesen :    ja stemmen: 33  neen stemmen:  8 onthouding: 3       
Herman Peeters: ja stemmen: 36  neen stemmen:  7 onthouding: 1        
Guido De Keyzer:            ja stemmen: 43  neen stemmen:  0 onthouding: 1    
Wim Janssen:               ja stemmen: 43  neen stemmen:  0 onthouding: 1     
Erik De Groef:               ja stemmen: 38  neen stemmen:  5 onthouding: 1      
 
Schorsing Kurt Storms: 

- Er werd aan Kurt Storms twee voorstellen gedaan: een IC of een behandeling op de 
algemene vergadering. 

- Kurt had geopteerd voor een IC. 
- De algemene vergadering ging daarmee niet akkoord en wil dit behandelen tijdens de 

algemene vergadering. 
- Het bestuur vond het niet opportuun om dit onderwerp tijdens deze AV te behandelen, Kurt 

moet zich kunnen voorbereiden om zich te verdedigen. 
- De extra Algemene Vergadering wordt met 33 stemmen goedgekeurd, er waren 4 stemmen 

tegen en er waren 7 onthoudingen. 
- Het VVS-bestuur plant de extra vergadering in en informeert tijdig de voorzitters en 

secretarissen. 
 
Nieuwe club: 
De oprichting van de nieuwe club gaat momenteel niet door. 
 
De Ronde van Vlaanderen: 

- Uitgangspunt van de Ronde Vlaanderen 
o Een dialoog opstarten met de leden/bestuur 
o Een wisselwerking 

- De communicatie optimaliseren. 
- Wat is vatbaar voor verbetering? 

 
Het verslag over onze Ronde van Vlaanderen vind je op de VVS-website: 
https://www.speleovvs.be/index.php/nl/het-vvs-en-diensten/vvs-nieuws/nieuwsbrief/251-
11de69ab2280aa34f87287db31559c8a 
 
Werkgroepen: 
De werking van de verschillende werkgroepen lag nagenoeg stil door de gekende COVID-19 
perikelen. 
 
Grotduiken 

- De activiteiten zijn grotendeels uitgesteld om de gekende reden. 

https://youtu.be/AWrsl6sqEn0
https://www.speleovvs.be/index.php/nl/het-vvs-en-diensten/vvs-nieuws/nieuwsbrief/251-11de69ab2280aa34f87287db31559c8a


- Een nieuw/aangepast reglement werd opgesteld. 
 
Jongeren    

- De activiteiten gaan, indien mogelijk, verder in het najaar. 
 
WSV-COP 

- In 2019 hebben we bij alle lesgevers van de WSV-COP een enquête gehouden. Daaruit is 
gebleken dat er nog steeds veel enthousiasme bestaat om les te geven. Er bleek ook een 
hoge nood aan bijscholing voor zowel ervaren als nieuwe lesgevers. 

- In 2019 hebben we deze bijscholingen georganiseerd in Koekelberg en in de steengroeve van 
VLG. Daardoor konden we telkens heel veel lesgevers verwelkomen op de weekenden van 
het Brevet A. 

- Door de coronamaatregelen hebben we in 2020 onze cursus Brevet A moeten onderbreken. 
We volgen de situatie op de voet en houden regelmatig contact met de leden van de 
werkgroep. 
Van zodra de overheid het weer toelaat zullen we hopelijk nog in 2021 de cursus Brevet A 
kunnen afronden. We voorzien wel een extra opfrissingsweekend voor de cursisten.  

- We bereiden ook reeds de volgende cursus B voor. Deze zal voorafgegaan worden door een 
bijscholingsweekend voor de lesgevers. 
 

Bestuursorgaan 
- Nieuw bestuur 

o Nieuwe verdeling van de bestuursfuncties 
- Lidgeldvermindering wegens Corona 
- Ondersteuning voor: 

o De werkgroepen 
o Explo 

- Coronamaatregelen opvolgen via nieuwsbrief, website en Facebook 
- Beleidsplan Sport Vlaanderen 2021 - 2024 
- Nieuwe/aangepaste communicatiemethode 

o Vernieuwde nieuwsbrief  
o Communicatie via de sociale media 

- Ronde van Vlaanderen 
- Aanpassingen van de statuten en het interne reglement 

o Nieuw reglement grotduiken 
 
Varia & vragen 
  
Internationaal jaar van grotten en karst 2021 

- Initiatief van UIS (Union Internationale de Spéléologie) 
- Doel: speleologie in de kijker zetten bij het brede publiek 
- Reeds in 2020 verscheidene oproepen om activiteiten te organiseren in 2021 
- Gemoedelijke online openingsceremonie  
- Enkele ideeën in VVS: 

o Ronde van Vlaanderen: 
Persbericht, karstwandelingen met/zonder gids, specifieke website, promofilms, 
 folder uitgeven, initiaties , toeristische grotten promoten, voordrachten, musea ivm 
karst en grotten, samenwerking met UBS, … 

o Werkgroep ondergrondse foto- en videografie: 
▪ Virtuele rondleiding in de Sainte-Anne (via 3D videografie) 

+ publiek maken via folder (ter beschikking te stellen bij evenementen) 
Bijna alles ‘on hold’ wegens corona 



 
Speleo-Café 

- Voorlopig gesloten… wegens moeten 
 
Speleologische Dagen 

- Verdaagd naar 2022 
- Warme oproep voor medewerkers 

 
Grotsleutels 

- Vanaf juni gaat UBS de huidige sloten van de grotten vervangen (het systeem is 25 jaar oud 
en geeft veel problemen). 

 


